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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány maszk áll rendelkezésre és miért nem biztosít a 
kormány maszkot a köznevelési intézmények dolgozóinak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány nem biztosít maszkot a köznevelési intézmények dolgozói számára. Mint azt írásbeli 
kérdésemre adott válaszában Rétvári Bence államtitkár kifejtette, ennek oka, hogy „A járványügyi 
készültség jelenlegi szakaszában szükségszerűen minden 6 évnél idősebb állampolgár rendelkezik 
arcmaszkkal.” Mint tudjuk, a magyar kormány több mint 150 millió maszkot szerzett be a 
koronavírus-járvány elleni védekezés első szakaszában. Szijjártó Péter korábbi nyilatkozata szerint 
„Az ország időben lépett, és miközben beszerezte a szükséges védőeszközöket Kínából, az itthoni 
gyártókapacitásokat is felépítette.” Varga Mihály arról is beszámolt a járvány első szakaszában, 
hogy a kormány 50 milliárd forintos kerettel támogatási programot indított az egészségügyi 
gyártókapacitások fejlesztésére.

Kérdéseim:

1. hány maszkot használt fel a kormány a 150 millió, Kínából beszerzett maszkból?

2. a járvány második hullámában eddig hány maszkot osztottak szét és kik részesültek a 
védőmaszkokból, központi keretből?

3. mennyibe kerültek a beszerzett maszkok a magyar költségvetésnek?

4. honnan, milyen forrásból biztosítja a kormány a maszkok utánpótlását?

5. hány maszkgyártóüzem működik jelenleg Magyarországon, és az itt gyártott maszkokból eddig 
hányat vásárolt a kormány, mekkora összegben?

6. kik részesültek az 50 milliárd forintos pályázati keretből és hol épültek gyártókapacitások 



ezidáig?

7. miért nem kapnak a köznevelési intézmények dolgozói maszkot az államtól?

Várom válaszát!

Budapest, 2020. október 22.

Tisztelettel,

Szél Bernadett

országgyűlési képviselő
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